SORNBEO Instruction Manual Wireless Stereo Headphone



Welcome to Sornbeo. This guide contains important information about our Sornbeo wireless headset. We suggest you to read this guide at least once before using. If you have any inquiries, please contact us by email at admin@techcool.cn.

Package Contents

- Sornbeo TBH17 Wireless Headphones
- USB Charger
- Instruction Manual

Specification

Headset	
Profile Version	4.2
Signal Distance	10M(without obstacle)
Battery Capacity	Voltage: DC 5V
	Capacity: 3.7V 45mAh
Playing time	about 3 hour 60% volume)
	about 2 hour (Max volume)
Calling Time	About 3 hour
Charging Time	About 1 hour
Dimension	50 x 23 x 20mm
Weight	58g

Charger Base Voltage: DC 5V Battery Capacity Capacity: 3.7V 900mAh Working Times 8 Times (Full Capacity)

LED Indicator

Charging Time About 2 hours

Power on	Blue flash
Power off	Red flash
Pairing	Red and blue flash alternately
Standby (paired)	Blue flashes once every 7 seconds
Incoming call / Dialing	Blue flashes quickly
Talking / Playing music	Blue flashes once every 6 seconds
Charging	Red lighting
Full charged	Blue off automatically after 30 seconds
Earphone low battery	Red flashes once every 6 seconds

Charging	Blue lighting
Full charged	Blue off automatically after 30 seconds
Battery below 75%	3 Blue light
Battery below 50%	2 Blue light
Battery below 25%	1 Blue light
Charger base is charged	Blue flashes

Power on/Power off

- Power on: Short press MFB 2 seconds, blue LED lights. Power off: Long press MEB 3 seconds red LED lights
- Note: When turn off one earphone, the other can power off at the

- Earphone pairing: Long press MFB 6 seconds until red and blue LED flash alternately, then the two earphones would automatically pair with each other, when successful paired, the main earphone alternately flashes red and blue LED, and the vice earphone slowly flashes blue LED.
- Earphone pairs with smartphone: After finishing the pair between two earphones, the main earphone flashes red and blue LED alternately to enter pairing mode again. Then search "TBH17" on your smartphone's wireless list, and select it to pair with
- Remark: Wireless headset pairing automatically defines R / L
- Headset will turn off in 5 minutes without connected with any device.

- 1) Support iPhone battery indicate.
- 2) When low battery every 6 seconds red LED flashes once, every

Hands Free Call

- In the call state, only the unilateral headset transmits sound, the calling headset is defined as the host which operates call function (only host transmits sound during video call/voice call)
- Answer calls: Short press MFB to answer calls.
- Reject calls: Long press MFB 2 seconds to reject calls.
- Hang up calls: Short press MFB.
- Redial last call number: When earphone is power on, double click MFB to redial the last call number.

Play music

- Music play: After paired, short press MFB or play music from your smartphone.
- Music pause: Short press MFB.

Connected with two devices This function only applies to one earphone.

- When earphone has connected with first smartphone, disconnected
- At the same time red and blue LED light flash alternately which means the earphone enters paring mode again
- Search the wireless name "TBH17" on the second smartphone and connect with the earphone
- Connect first smartphone with earphone again, so both of smartphones are connected with earphone.

- Keep the headset away from heat and humidity.
- Do not put the product under direct sunlight or hot greas. High temperatures will shorten lifespan of the headset, battery and/or the internal circuit board.
- Do not try to take the product apart.
- Do not drop or knock your headset on hard surfaces.
- Do not use chemicals or detergents to clean the product.
- Do not scrape the surface with sharp objects.

Contact

For all inquiries including warranty cover please email to admin@techcool.cn. We normally respond to email within 24

Warranty

Sornbeo product comes with 12 Months of limited warranty. Warranty only covers units purchased from Sornbeo directly. Please contact Sornbeo before sending your unit back.

FCC Warning Statement
Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment. This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures: --Reorient or relocate the receiving antenna. --Increase the separation between the equipment and

--Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.

--Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. This device complies with part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following two conditions (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

SORNBEO TBH17 用户使用指南



基本参数

产品型号: TBH17

蓝牙版本: 4.2 耳机尺寸: 49.9*23*19.5MM

整机净重:58g

充电电压: DC5V 耳机电池容量: 3.7V;45mAh

诵话时间:3小时 耳机充电时间:约1小时

充电盒电池容量: 3.7V;900mAh 充电盒充电次数:8次(满电状态)

充电盒充电时间: 约2 小时 支持协议: HSP/HFP/A2DP(SBC,AAC)/AVRCP

频率(Hz): 2.40GHz~2.48GHz 接收灵敏度: -92dBm 工作温度:-10~50℃ 距离: 10 米(无障碍)

按键说明 按键说明图

主要材质:PC+ABS

·开机:关机状态下,按多功能键2 秒,蓝灯亮起。 · 关机: 开机状态下,长按多功能键3 秒,红灯亮起。

- 01 -

注意:操作主机关机后,副机同时关机。(主副耳连接状

1·耳机和耳机配对: 分别长按2 个耳机多功能键6 秒将进入 红蓝交替闪烁, (开

机过程中蓝灯亮起时不要松手)便自动配对,配对成功后 , 副耳机蓝灯慢闪 , 主 机进入红蓝交替闪烁

2.耳机和手机配对: 耳机与耳机配对上后主机继续红蓝交替 闪烁 然后在手机

备注:无线耳机配对时自动定义R/L 为主机。

底座充电时出现四个蓝灯,(4个灯显示的是充电盒电量) 代表有耳机充电,耳

蓝灯长亮。耳机拿出充电盒后,1分钟内底座自动识别断电

1) 支持手机实时显示耳机电量

2) 6 秒钟闪一次红灯,20 秒报警一次,

上搜索 "TBH17" 完成配对。

·耳机若5 分钟内没有配对,则自动关机。 底座充电

机充电时左右耳机上的红灯亮起,(请注意查看主机上的 红灯)充满电后红灯灭

(充电盒指示灯灭)

- 02 -

·在通话状态,只有单边耳机传输声音,通话的耳机定义为主

机,由主机操作通 话功能(微信/视频/通话都只有主机传输声音) ·拒接电话:来电时,长按多功能键1秒拒接

·挂断电话: 通话中 , 短按多功能键挂断。 ·未码重拨:待机或者播放音乐时,双击多功能键,耳机自 动拨出手机最后一次 拨出的电话号码。

·播放:配对后,短按MFB 或从手机上播放音乐。 ·暂停: 短按MFB。

双手机连接

·此功能仅适用于单耳操作。 ·当主机与第一部手机配对后,断开连接。 耳机红蓝灯交替闪烁再次进入配对状态。 在第二部手机上搜索"TBH17",并连接。 .再与第一部手机连接,此时两部手机同时连接到耳机。

·两个耳机同时可当单边耳机使用,使用前,把原来与手机 配对的连接名称删除 随机一个单耳耳机正常与手机配对即可。

- 03-

使用状态:无线耳机在听音乐过程,如受到环境干扰,单 边可能会出现短暂停顿, 属于正常现象。

耳机LED 灯指示状态

4がにひ 万担小仏心		
开机	蓝灯闪烁	
关机	红灯闪烁	
配对	红蓝灯交替闪烁	
待机(配对)	蓝灯每7 秒闪一次	
来电	蓝灯快速闪烁	
打电话	蓝灯快速闪烁	
通话	蓝灯每6 秒闪1 次	
播放音乐	蓝灯每6 秒闪1 次	
充电	红灯长亮	
充满电	蓝灯30 秒后自动断电	
低电量	红灯每6 秒闪一次	

充电盒LED 灯指示状态

蓝灯长亮 (后面4 个蓝灯指示充电盒电量)
蓝灯30 秒后自动断电
蓝灯3 个长亮
蓝灯2 个长亮
蓝灯1 个长亮
蓝灯闪烁(充到多少电量对应蓝灯闪烁)

- 04-



材质:105铜版纸 印刷:四色双面印刷

装订方式: 风琴折 尺寸:65x85mm